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VEC: Oznámenie o vybavení petície  
 
Vážená Viktória Zagyiová, 
 
dňa 12. septembra 2023 bol doručený niektorým členom vedenia Univerzity Pavla Jozefa 
Šafárika v Košiciach, Fakulty verejnej správy (v tomto ďalej „UPJŠ FVS“) otvorený list – petícia 
študentov 3. roka štúdia bakalárskeho študijné programu verejná správa na ich pracovné 
emailové adresy. Petícia bola zverejnená prostredníctvom webovej stránky www.peticie.com.  
 
V zmysle § 3 ods. 3 zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov 
(ďalej len „petičný zákon“) ste boli v petícii určený ako osoba na zastupovanie v styku 
s orgánom verejnej moci. 

Predmetom petície je zváženie učinenia zmien v rozvrhu študentov 3. roka štúdia 
bakalárskeho študijného programu verejná správa. Ako dôvod sa uvádza, že „na základe 
výsledkov žiadostí o internát, v ktorej nebolo vyhovené väčšine študentov nášho odboru bola 
posunutá informácia od členov študentskej AS FV, že na základe takejto situácie bude tvorený 
aj rozvrh. Na základe tohto rozvrhu sa študenti fakulty dostávajú do situácie, že by mnohí 
museli cestovať viac ako 100 km denne a v istých prípadoch aj 300 km“. 

Podľa § 1 ods. 1 petičného zákona každý má právo sám alebo s inými obracať sa vo veciach 
verejného záujmu alebo iného spoločného záujmu so žiadosťami, návrhmi a sťažnosťami na 
orgány verejnej moci. 

Podľa § 5 ods. 1 petičného zákona, petícia musí byť písomná, označená slovom „petícia“ 
a musí obsahovať predmet verejného alebo spoločného záujmu. 

Podľa § 5 ods. 2 petičného zákona, písomná forma sa považuje za zachovanú aj vtedy, ak je 
petícia podaná prostredníctvom petičného systému, alebo je podaná elektronicky a podpísaná 
zaručeným elektronickým podpisom osoby podávajúcej petíciu. 

Vzhľadom k skutočnosti, že vedeniu UPJŠ FVS záleží na vytváraní podmienok na štúdium 
všetkým študentov, ktorí sú zapísaní na UPJŠ FVS na štúdium, zástupcovia vedenia fakulty 
absolvovali už 15. mája 2023 stretnutie so zástupcami Študentského parlamentu FVS (t.j. ešte 
pred vytvorením rozvrhu hodín na AR 2023/2024), a to základe podnetov zo strany študentov, 
ktoré reagovali na zmeny, ktoré nastali pri posudzovaní žiadostí o ubytovanie na 
v zariadeniach Študentských domovov a jedální UPJŠ v Košiciach (v tomto ďalej ako ŠDaJ).  

http://www.peticie.com/
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Proces zostavovania poradovníkov na ubytovanie sa riadi Domovým a ubytovacím poriadkom 
Univerzity Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach (v tomto ďalej „domový a ubytovací poriadok 
UPJŠ“).  
 
V zmysle čl. 4 a čl. 5 domového a ubytovacieho poriadku UPJŠ na tomto procese participuje 
študentská samospráva a Komisia UPJŠ pre ubytovanie.  
 
Podľa čl. 4 ods. 1 v rámci študentskej samosprávy sú študenti ubytovávaní v študentskom 
domove oprávnení zúčastňovať sa prostredníctvom svojich volených zástupcov alebo priamo 
(napr. na zhromaždeniach študentov ubytovaných v ŠD) na správe vecí súvisiacich 
s prevádzkou ŠD v súlade s ustanoveniam tohto poriadku. 
 
Podľa čl. 4 ods. 2 orgánom študentskej samosprávy je Študentská internátna rada (v tomto 
ďalej „ŠIR“) volená študentmi jednotlivých fakúlt ubytovanými v ŠD. 
 
Podľa našich zistení, študenti UPJŠ FVS nemali v tomto orgáne študentskej samosprávy za 
posledné min. 2 roky žiadneho svojho zástupcu. 
 
Podľa čl. 5 ods. 1 pre každý akademický rok menuje rektor Komisiu UPJŠ pre ubytovanie. 
 
Podľa čl. 5 ods. 2 komisia schvaľuje uznesením nadpolovičnou väčšinou poradovníky na 
ubytovanie študentov, ktoré zostavuje ŠIR, vyhodnocuje proces rozdeľovania ubytovacích 
kapacít a predkladá návrhy na optimalizáciu ubytovania študentov UPJŠ. 
 
Členmi Komisie UPJŠ pre ubytovanie je aj 1 študijná referentka zo študijného referátu UPJŠ 
FVS a prodekanka pre vzdelávanie UPJŠ FVS. Komisia vyhotovuje zo svojich rokovaní 
zápisnice. 
 
Zástupcovia študentov v Študentskom parlamente FVS požiadali prítomných zástupcov 
vedenia FVS na stretnutí dňa 15. mája 2023 o takú úpravu rozvrhu rodín, ktorý by zohľadňoval 
skutočnosť, že mnohí študenti, ktorí neboli ubytovaní, musia každodenne cestovať aj väčšie 
vzdialenosti. V nadväznosti na uvedené boli vznesené tieto návrhy a podnety: 

 posun začiatku denných rozvrhov na čas po 8,00 hod. 

 ukončenie denných rozvrhov v podvečerných hodinách 

 rozloženie výučby tak, aby sa vytvoril priestor na samoštúdium v niektorý deň v týždni 
minimalizáciou rozvrhovaných hodín 

 
Tieto návrhy a podnety boli pri tvorbe rozvrhu na akademický rok 2023/2024 v plnom rozsahu 
akceptované a zapracované.  
 
Po doručení otvoreného listu - petície študentov 3. roka štúdia bakalárskeho študijného 
programu verejná správa sa dekan UPJŠ FVS stretol opätovne dňa 14. septembra 2023 so 
zástupcami študentov v Akademickom senáte UPJŠ FVS, aby v reakcii na požiadavku zvážiť 
učinenie zmien v rozvrhu študentov prediskutoval situáciu týkajúcu rozvrhových akcií. Z 
diskusií však vyplynulo, že do aktuálneho rozvrhu boli zapracované všetky pripomienky 
a návrhy študentov, ktoré boli komunikované pred jeho vytvorením.  
 
Rovnako na stretnutí zástupcov vedenia UPJŠ FVS so zástupcami Študentského parlamentu 
FVS dňa 5. októbra 2023 bolo zo strany študentov konštatované, že rozvrh hodín na AR 
2023/2023 reflektuje všetky návrhy a podnety, ktoré predostreli s dostatočným časovým 
predstihom pred jeho vytvorením.  
 
Na základe uvedeného a po analýze rozvrhových akcií všetkých študijných skupín študijných 
programov uskutočňovaných na UPJŠ FVS som dospel k záveru, že rozvrh hodín reflektuje 
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všetky návrhy a podnety, ktoré študenti komunikovali pred vytvorením rozvrhu na akademický 
rok 2023/2024 a považujem rozvrh na akademický rok 2023/2024 za spravodlivo rozložený 
pre  jednotlivé študijné skupiny vo všetkých ročníkoch študijných programov uskutočňovaných 
na fakulte. 
 
Konštatujem teda, že petícii sme vyhoveli a zvážili sme učinenie zmien v rozvrhu študentov 3. 
roka bakalárskeho stupňa štúdia študijného programu verejná správa. Výsledkom tohto 
zváženia je záver, že v rozvrhu nie je potrebné realizovať zmeny, pretože tieto by potenciálne 
mohli negatívne ovplyvniť kvalitu poskytovaného vzdelávania v študijných programoch 
realizovaných na UPJŠ FVS.  
 
S pozdravom 

 

  doc. JUDr. Mgr. Michal Jesenko, PhD., dekan, v.r. 

 

 

 

 

 


